(Un message en français suivra) 
 
SDG Month Canada will officially take place in March 2026! 
 
This yearly initiative calls on universities and colleges across Canada to increase awareness of and engagement with the United Nations 17 Sustainable Development Goals (SDGs). Last year, over 43 post-secondary institutions and organizations participated in delivering more than 150 events across the country. We hope to build on that momentum and bring it into SDG Month 2026! 
 
In the coming weeks, we will be sharing an expression of interest form. If your post-secondary institution or organization is interested in participating in SDG Month 2026, we encourage you to start brainstorming ways to engage your campus community. 
 
Make sure you save the date and we hope you can join us for this nationwide campaign to advance the SDGs! 
 
If you have any questions or need additional information, please see our website or contact us at sdsncanada@ucalgary.ca.
 
SDG Month 2026 is brought to you by the Sustainability Hub at University of British Columbia, Institut national de la recherche scientifique, SDSN Canada (hosted by the University of Calgary), Université Laval, and York University. To learn more about SDG Month Canada, please visit our website.

—

Le Mois des ODD Canada aura lieu officiellement en mars 2026!

Cette initiative annuelle invite les universités et les collèges du Canada à accroître la sensibilisation et l’engagement envers les 17 objectifs de développement durable (ODD) des Nations Unies. L’an dernier, plus de 43 établissements et organismes postsecondaires ont participé à la tenue de plus de 150 activités partout au pays. Nous espérons tirer parti de cet élan et l’amener au Mois des ODD 2026!

Dans les prochaines semaines, nous partagerons un formulaire de déclaration d’intérêt. Si votre établissement ou votre organisme postsecondaire souhaite participer au Mois des ODD 2026, nous vous encourageons à commencer à réfléchir aux moyens de mobiliser la communauté de votre campus.

Assurez-vous de réserver la date et nous espérons que vous pourrez vous joindre à nous pour cette campagne nationale visant à faire progresser les ODD!

Si vous avez des questions ou besoin de renseignements supplémentaires, veuillez consulter notre site Web ou communiquer avec nous à l’adresse sdsncanada@ucalgary.ca 

Le Mois des ODD 2026 vous est présenté par le Sustainability Hub de l’Université de la Colombie-Britannique, l’Institut national de la recherche scientifique, SDSN Canada (hébergé par l’Université de Calgary), l’Université Laval et l’Université York. Pour en savoir plus sur le Mois des ODD Canada, veuillez consulter notre site Web.
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